
Onderwerp:
Artikel 42 brief inzake steunregeling Veldhovense (sport)verenigingen

Geacht college,

Tijdens de vorige coronagolf was het voor onze Veldhovense (sport)verenigingen niet of 
nauwelijks mogelijk om de accommodaties open te houden. Hierdoor liepen de 
verschillende verenigingen inkomsten, die hard nodig zijn, mis. Uw college heeft toen 
adequaat opgetreden door de verenigingen vrijstellingen te geven van huur. Aangezien we 
ons in een vergelijkbare situatie bevinden, heeft de Veldhovense VVD een aantal vragen aan 
u.

1. Is het college van plan om ook nu adequaat op te treden bij volledige sluiting?
2. Heeft het college nagedacht om bij de huidige beperkte openingstijden de huur 

gedeeltelijk te verminderen?
3. Zo ja, wanneer is het college van plan de huur te verminderen?
4. Zo niet, is het college bereid om de Veldhovense verenigingen nu of op kort termijn 

te helpen met een vermindering van de huur?

Met vriendelijke groet,
De Veldhovense VVD fractie, 
Sander Antonis fractievoorzitter


